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Krajský radní LK Jaroslav Podzimek (ČSSD) se zúčastnil 24. března 2. řádného jednání
Výboru zemědělství a životního prostředí Zastupitelstva LK.   Na programu bylo mimo jiné
i promítnutí vybraných dílů z projektu AGROfakta, informace Krajské veterinární správy a
situace po povodních v srpnu loňského roku.

V úvodu představil radní členům výboru pořad AGROfakta a zhodnotil záměr a smysl natočení
9. dílů, který se vysílá na TV Prima.

„Zároveň jsem informoval i o záměru dotočit ještě 10. díl, v němž by bylo shrnuto vše podstatné
z předchozích částí,“ řekl Jaroslav podzimek s tím, že pořad se týká situace zemědělství a
potravinářství v Libereckém kraji.

 Podrobnou zprávu o činnosti přednesl nový ředitel KVS LK Miroslav Kurfűrst. Obsahovala
informace o práci veterinární správy – nařízení EU, veterinární dovozy, současné stavy
hospodářských zvířat  apod.

„Ředitel zodpověděl i otázky, které se týkaly cen léků pro zvířata, nemocí a parazitů přenosných na
člověka, ochrany trhu a podobně,“ doplnil radní.

Člen výboru Jaroslav Svoboda předložil informace a odpověděl na otázky, které se týkaly
srpnových povodní 2010. Připomněl, že naměřené hodnoty srážek byly nesmírně vysoké. Jaká
opatření do budoucna vytvořit není jen na odbornících, ale týkají se i nás všech.

„Důležitá je i připravenost z hlediska spojovací techniky – vždy dojde k výpadkům elektrické. energie
a spoléhat se na mobilní telefony můžeme jen do doby, než v nich dojde baterie,“ připomněl
Jaroslav Svoboda..

V závěru programu schválil Výbor zemědělství a životního prostředí ZLK přidělené dotace
v programu G 6, G 7 a G 8, které bude doporučeno ke schválení Zastupitelstvu LK.


